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P r o t o k ó ł  Nr VI/2024 

obrad V sesji Rady Miasta Zambrów odbytej w dniu 26 listopada 2024 roku w sali 

konferencyjnej Urzędu Miasta pokój Nr 214 w godzinach:  

12:00 – 15:10. 

W sesji uczestniczyło 21 radnych (lista obecności dołączona do protokołu)  

Obecni: 

1. Leszek Chodkiewicz 

2. Mariusz Ziemowit Dąbrowski 

3. Dorota Gosk 

4. Ryszard Kaźmierczak 

5. Michał Klimowicz 

6. Piotr Kołomyjski 

7. Zbigniew Korzeniowski 

8. Tomasz Józef Kosek 

9. Kamil Kowalczyk 

10. Katarzyna Kulesza 

11. Zbigniew Kulesza 

12. Barbara Danuta Laszuk 

13. Dariusz Janusz Matynka 

14. Wojciech Mianowski 

15. Agnieszka Ogórkowska 

16. Jacek Olszewski 

17. Henryk Rykaczewski 

18. Dariusz Śledziewski 

19. Zbigniew Jan Średnicki 

20. Andrzej Jan Truchel 

21. Cezary Witkowski 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1) Burmistrz Miasta Zambrów     – p. Kazimierz Dąbrowski 

2) Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów   – p. Adam Libuda  

3) Skarbnik Miasta Zambrów     – p. Katarzyna Chilińska   

4) Sekretarz Miasta Zambrów     – p. Jolanta Gronostajska 

5) Radca Prawny        – p. Krzysztof Kapitan   

6) Naczelnik Wydziału Rozwoju Gospodarczego            – p. Barbara Zawistowska 

7) Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  – p. Danuta Łapińska 

8) Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej   – p. Halina Brulińska 

9) Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich    – p. Rafał Pomazański 

10) Kierownik USC       – p. Anna Stefańska 

11) Dyrektor Żłobka Miejskiego w Zambrowie   – p. Elżbieta Perkowska 

12) Dyrektor MOPS       – p. Anna Kosakowska 

13) Prezes PGK Sp. z o.o.       – p. Mieczysław Kaczyński  

14) Przedstawiciele firmy MONOLIT 
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Porządek obrad: 
 

1. Ustalenie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zambrów na lata 2024 – 2030 

wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2030; 

b) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.; 

c) odstąpienia od zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Zambrów dotyczącej obszaru położonego pomiędzy ulicami: 

targową, Aleją Wojska Polskiego oraz południową granicą miasta Zambrów; 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Zambrów dotyczącej obszaru położonego 

pomiędzy ulicami: Targową, Aleją Wojska Polskiego oraz południową granicą 

miasta Zambrów; 

e) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Zambrów dotyczącej obszaru położonego 

pomiędzy ulicami: Targową, Aleją Wojska Polskiego oraz południową granicą 

miasta Zambrów; 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy; 

g) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

wysokości stawki opłaty oraz stawki za pojemnik lub worek; 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

i) obniżenia ceny skupu żyta będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok 

2025; 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych; 

k) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych;  

l) Programu Wspierania Rodziny w Mieście Zambrów na lata 2025 - 2027;  

m) uchylenia uchwały w sprawie wysokości, zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie miasta Zambrów; 

n) wyboru delegatów reprezentujących Miasto Zambrów w organach 

Stowarzyszenia pn. Łomżyńskie Forum Samorządowe. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024. 

8. Informacja dotycząca analizy ewidencji ludności wg stanu na 31 grudnia 2023 r. oraz  

31 października 2024 r. 
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9. Wolne wnioski oraz sprawy różne.   

10.  Zamknięcie obrad. 

1. Ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przedstawił porządek obrad sesji. 

Następnie zapytał, czy są uwagi do porządku obrad.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski zwrócił się z prośbą o dodanie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Głosowano w sprawie: 

Ustalenie porządku obrad. Zmiana porządku obrad poprzez dodanie projektu uchwały  

w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

2. Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk zapytał, czy są uwagi do 

protokołu obrad poprzedniej sesji. W związku z brakiem uwag poddał pod głosowanie protokół. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu obrad poprzedniej sesji. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 



Strona | 4  
 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

3. Informacja Burmistrza w zakresie zarządzania Miastem. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski uzupełnił powyższą informację.  

 

Brak uwag. 

 

(informację dołączono do protokołu) 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak odpowiedzi na interpelacje. 

 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Mariusz Dąbrowski poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym interpelację złożył Radny p. Ryszard Kaźmierczak. Następnie odczytał 

powyższą interpelację. Poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona. 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Mariusz Dąbrowski poinformował, że w dniu dzisiejszym 

interpelację złożył Radny p. Zbigniew Średnicki. Następnie odczytał powyższą interpelację. 

Poinformował, że odpowiedź zostanie udzielona. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zambrów na lata 2024 – 2030 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2030; 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska. 

Poinformowała, że dochody ogółem zwiększono o 211.005,30 zł, z czego dochody bieżące 

zwiększono o 211.005,30 zł, zaś dochody majątkowe nie uległy zmianie. Wydatki ogółem 

zwiększono o 211.005,30 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono o 1.109.017,95 zł, zaś 

wydatki majątkowe zmniejszono o 898.012,65 zł. Oznajmiła, że wynik budżetu nie uległ 

zmianie.  
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Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zambrów na lata 2024 – 2030 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024 – 2030;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 
 

(uchwałę nr 33/VI/2024 dołączono do protokołu) 

 

b) zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Skarbnik Miasta Zambrów p. Katarzyna Chilińska. 

Następnie przedstawiła wprowadzone zmiany do budżetu Miasta Zambrów na 2024 r. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Miasta Zambrów na 2024 r.;.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz 

Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk 

Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary 

Witkowski 

 

 

(uchwałę nr 34/VI/2024 dołączono do protokołu) 

c) odstąpienia od zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Zambrów dotyczącej obszaru położonego pomiędzy ulicami: Targową, Aleją Wojska 

Polskiego oraz południową granicą miasta Zambrów; 

Wprowadzenia do tematu dokonał Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów p. Adam Libuda. 

Poinformował, że dokona omówienia trzech uchwał jednocześnie z uwagi na ich powiązanie.  

Oznajmił, że do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Zambrowa dotyczącej obszaru położonego pomiędzy ulicami: Targową, Aleją Wojska 

Polskiego oraz południową granicą miasta Zambrów przystąpiono na podstawie Uchwały  

Nr 301/L/2023 Rady Miasta Zambrów z dnia 24 października 2023 r. Przedmiotem zmiany 

planu był cały obszar objęty planem, a zakres obejmował zmianę ustaleń planu w celu 

uwzględnienia wniosków inwestorów z tego terenu wraz z opracowaniem prognozy 

oddziaływania na środowisko. W rezultacie miało powstać nowe opracowanie na cały teren 

obowiązywania planu zagospodarowania przestrzennego. W lipcu tego roku ogłoszono 

przetarg na sporządzenie projektu planu. Jednak nie wpłynęła żadna oferta. Zastępca 

Burmistrza wskazał, że powodem takiej sytuacji jest obowiązek opracowania przez wszystkie 

gminy planów ogólnych do końca 2025 r. i zaangażowanie planistów w proces sporządzania 

tych planów. Najpilniejszym zadaniem w tej chwili jest opracowanie planu ogólnego, 

umożliwienie w tym okresie przejściowym realizacji zamierzeń inwestorów, które wymagają 

pilnej zmiany planu i przyniosą społecznie pozytywne efekty. Jedna z firm na terenie objętym 

planem, oznaczonym symbolem 08P, zwróciła się z wnioskiem o zmianę planu, która umożliwi 

realizację przedszkola przyzakładowego, a także zmianę niektórych parametrów zabudowy na 

tym terenie związaną z tą inwestycją. Wyjaśnił, że zakres koniecznej zmiany planu będzie 

niewielki i jest możliwy do zrealizowania jeszcze przed zakończeniem prac nad planem 

ogólnym. Przystąpienie do zmiany planu wymaga uchylenia wymienionej na wstępie uchwały 
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i podjęcia uchwały na teren 08P. Pozostały, po wyłączeniu terenu 08P, obszar objęty ww. 

planem, ze względu na zakres i rodzaj planowanych inwestycji, wymaga opracowania pełnej 

prognozy oddziaływania na środowisko oraz ze względu na różne wnioski, z których część 

wyklucza się nawzajem, powinien zostać objęty odrębnym opracowaniem. W ten sposób będą 

procedowane dwie zmiany planu, zamiast jednej. Ewentualne uwagi, które wpłyną do projektu 

zmiany planu obejmującego obszar pozostały po wyłączeniu terenu 08P nie wpłyną na 

możliwość szybszego opracowania i uchwalenia zmiany planu dla terenu 08P. 

 

Radny p. Piotr Kołomyjski poinformował, że na posiedzenie Komisji Rozwoju Gospodarczego 

zostali zaproszeni właściciele gruntów objętych tym planem. Przybyli na posiedzenie Komisji 

przedsiębiorcy jednoznacznie wskazali, że nie chcą podziału tego planu. Radny wskazał, że 

radni powinni dostosować się do zdania większości przedsiębiorców. 

 

Radna p. Barbara Laszuk poinformowała, że konflikt między przedsiębiorcami powstał, 

ponieważ jeden z przedsiębiorców złożył wniosek o utworzenie przedszkola przyzakładowego. 

Radna wskazała, że w uzasadnieniu do wniosku używane jest pojęcie „przedszkole 

przyzakładowe,” zaś na Komisji Rozwoju Gospodarczego zmieniono nazwę na „placówkę 

opieki nad dzieckiem.” Radna zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie różnicy miedzy tymi dwoma 

pojęciami.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej p. Danuta Łapińska wskazała, że przedszkole 

jako przedszkole jest to odrębny obiekt. Zgodnie z obowiązującymi przepisami przedszkole 

musi to być albo oddzielny budynek lub cześć budynku mieszkalnego. Inne usługi z zakresu 

opieki nad dziećmi mogą być realizowane w innych miejscach i budynkach. Pod warunkiem, 

że organizator uzyska zgodę sanepidu oraz straży pożarnej. Jeżeli chodzi o lokalizacje punktu 

przedszkolnego na terenach produkcyjnych, znaczącą kwestią jest poziom wysokości hałasu, 

dla przedszkoli, punktów opieki nad dziećmi. Wyciszenie i dostosowanie do obowiązujących 

parametrów należy do właściciela terenu, który to realizuje. Jeżeli chodzi o inne czynniki 

oddziałujące na środowisko, które mogłyby mieć negatywny wpływ na terenach produkcyjnych 

i tak mają zastosowanie. Każdy przedsiębiorca musi w granicach swojej działki zamknąć się  

z uciążliwością swojego obiektu. Jeżeli tego nie zrobi to wyznacza się obszar ograniczonego 

użytkowania. Na terenie tych zakładów istnieją budynki z pomieszczeniami biurowymi, gdzie 

są pomieszczenia przeznaczone na stały pobyt ludzi i nie ma znaczenia jakie są to tereny, 

pomieszczenia te muszą spełniać określone normy. 
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Radna p. Barbara Laszuk poinformowała, że radni zostali wprowadzeni w błąd ponieważ,  

w uzasadnieniu do wniosku zapisane jest pojęcie „przedszkole przyzakładowe,” Zdaniem 

Radnej wniosek nie został doprecyzowany. 

 

Radna p. Dorota Gosk zwróciła się z pytaniem do Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Przestrzennej, czy otwarcie punktu przedszkolnego nie ograniczy działalności pozostałych firm 

na tym terenie. Następnie zwróciła się z pytaniem do przedstawiciela firmy MONOLIT, czy 

zamierza ograniczać działalność pozostałych przedsiębiorstw. 

Pan Jacek Sutkowski przedstawiciel firmy MONOLIT zapewnił, że firma nie planuje 

ograniczać funkcjonowania pozostałych przedsiębiorstw. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej p. Danuta Łapińska odpowiedziała, że 

przedsiębiorca zadeklarował, że nie będzie składał sprzeciwu. Jednocześnie poinformowała, że 

każdy może zgłosić sprzeciw kto uzna że jakaś działalność przekroczyła uciążliwość. 

Wskazała, że obowiązuje zasada dobrego sąsiedztwa.  

Radna p. Dorota Gosk poinformowała, że przedsiębiorców niepokoi fakt, że punkt opieki nad 

dziećmi może powodować pewne ograniczenia dla pozostałych przedsiębiorców oraz 

rozdzielnie planu na dwa może spowodować spowolnianie prac nad drugim planem. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej p. Danuta Łapińska odpowiedziała, że 

lokalizacja punktu opieki na pewno nie będzie miała wpływu na ograniczenie działalności 

pozostałych przedsiębiorstw. Wyjaśniła, że pierwszy plan dotyczy wprowadzenia zmian 

parametrów administracyjno – usługowej oraz dopuszczenia punktu opieki nad dziećmi, zaś 

przy drugim planie jest problem z pogodzeniem interesów przedsiębiorców. Do tego planu 

zostały złożone wnioski, które dotyczą działalności z zakresu lokalizowania przedsiębiorstw, 

które mogą zawsze znacząco oddziaływać na środowisko oraz przedsiębiorstw z zakresu 

przetwarzania odpadów. Zgodnie ze studium nie ma funkcji gospodarowania odpadami.  

W związku z powyższym jeżeli podjęta zostanie decyzja, aby tę funkcję ująć w miejscowym 

planie najpierw należało będzie ująć ją w planie ogólnym i dopiero po uchwaleniu planu 

ogólnego będzie możliwe uchwalenie przedmiotowej zmiany planu. Naczelnik powiedziała, że 

nie da się porównać nakładu pracy przy opracowywaniu obydwu planów.  

Radny p. Cezary Witkowski poinformował, że zmiana pierwszego planu nie jest 

skomplikowana i polega na zmianie jednego zdania, zaś drugi plan wymaga większego nakładu 
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pracy. Ponadto przedsiębiorcy mają sprzeczne interesy i opracowanie tego planu z pewnością 

wydłuży się. Radny wskazał, że w jego opinii należy pomóc przedsiębiorcy, aby mógł się w 

dalszym ciągu rozwijać. 

Radna p. Barbara Laszuk poinformowała, że na Komisji Rozwoju Gospodarczego 

przedsiębiorcy wyrażali swoje obawy, że nie będą mogli prowadzić swoich firm, bądź ich 

rozwijać przez pewne zapisy w planie. Następnie zwróciła się z pytaniem do Naczelnik 

Wydziału Gospodarki Przestrzennej, czy zgodnie z posiadaną wiedzą, czy może rozwiać obawy 

przedsiębiorców i powiedzieć, że nic nie zagraża w prowadzeniu ich działalności. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej p. Danuta Łapińska odpowiedziała, że jeżeli 

przedsiębiorcy będą przestrzegać przepisów prawa to na pewno nic im nie grozi, nie mają czego 

się obawiać.  

Radna p. Barbara Laszuk zapytała, czy utworzenie punktu opieki nad dziećmi na terenach 

przemysłowych nie wpłynie negatywnie na rozwój pozostałych przedsiębiorców.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej p. Danuta Łapińska odpowiedziała, że zgodnie 

z obowiązującymi przepisami prawa nie wpłynie.  

W tym temacie wywiązała się dyskusja. 

Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów p. Adam Libuda wskazał, że zbyt daleko w przyszłość 

wybiega powyższa dyskusja. Zaznaczył, że obecnie został przedłożony wniosek o zmianę tego 

terenu, a jakie zmiany będą, co projektant zaproponuje to radni w późniejszym etapie 

zdecydują.  

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski zapewnił, że aby zapewnić interesy 

wszystkich przedsiębiorców na tym terenie, zostały przygotowane projekty uchwał 

jednocześnie. Zadeklarował, że „będziemy starali się rozpocząć procedurę przetargową 

równolegle dwóch planów.” Następnie zwrócił się z prośbą o podjęcie powyższych uchwał. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk ogłosił 10 minutową przerwę.  

Radna p. Katarzyna Kulesza zwróciła się do przedstawiciela firmy MONOLIT, czy planują  

w najbliższym czasie zwiększenie zatrudnienia. Jednocześnie wskazała, że pomysł utworzenia 

punktu opieki nad dziećmi jest zachętą dla obecnych pracowników, aby zakładali rodziny.  
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Pan Jacek Sutkowski przedstawiciel firmy MONOLIT przedstawił plany rozwojowe firmy. 

Wskazał, że na dzień dzisiejszy są największym producentem okien w Polsce. Punkt opieki nad 

dziećmi będzie częścią kompleksu biurowego o powierzchni 6 000 m². Będzie to jeden  

z nowocześniejszych obiektów w kraju. Planowane jest zatrudnienie 200 pracowników 

biurowych, a obecnie trwa rekrutacja parowników produkcyjnych. Podkreślił, że to od radnych 

zależy, czy pomogą rozwijać się firmie. Punkt opieki nad dziećmi ma  być ułatwieniem dla ich 

pracowników oraz zachęcić do powrotu do miasta młodych ludzi. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja nie zaopiniowała 

powyższego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

odstąpienia od zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Zambrów dotyczącej obszaru położonego pomiędzy ulicami: Targową, Aleją Wojska 

Polskiego oraz południową granicą miasta Zambrów;.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Gosk, Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka 

Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan 

Truchel, Cezary Witkowski 

PRZECIW (7) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Piotr Kołomyjski, 

Kamil Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Śledziewski 

 

(uchwałę nr 35/VI/2024 dołączono do protokołu) 

 

d) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Zambrów dotyczącej obszaru położonego pomiędzy ulicami: 

Targową, Aleją Wojska Polskiego oraz południową granicą miasta Zambrów; 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 
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Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja negatywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Zambrów dotyczącej obszaru położonego pomiędzy ulicami: Targową, Aleją 

Wojska Polskiego oraz południową granicą miasta Zambrów;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Gosk, Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka 

Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan 

Truchel, Cezary Witkowski 

PRZECIW (7) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Piotr Kołomyjski, 

Kamil Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Śledziewski 

 

(uchwałę nr 36/VI/2024 dołączono do protokołu) 
 

e) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Zambrów dotyczącej obszaru położonego pomiędzy ulicami: Targową, Aleją 

Wojska Polskiego oraz południową granicą miasta Zambrów; 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja negatywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Zambrów dotyczącej obszaru położonego pomiędzy ulicami: Targową, Aleją 

Wojska Polskiego oraz południową granicą miasta Zambrów;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Dorota Gosk, Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech Mianowski, Agnieszka 

Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan 

Truchel, Cezary Witkowski 

PRZECIW (7) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Piotr Kołomyjski, 

Kamil Kowalczyk, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Śledziewski 

 

(uchwałę nr 37/VI/2024 dołączono do protokołu) 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że w dniu 31 października 2024 r. został rozstrzygnięty przetarg na odbiór oraz 

zagospodarowanie odpadami komunalnymi z terenu miasta Zambrów na lata 2025 - 2027. 

Złożone zostały trzy oferty: PGK Sp. z. o.o. w Zambrowie - 22.112.562,60 zł, MPO  

Sp. z o.o. w Białymstoku - 33.133.860.00 zł, PU-A "ASTWA" Sp. z o.o. w Białymstoku - 

36.617.022,00 zł. Dwie oferty zostały wykluczone, ponieważ nie wpłaciły wadium. W związku 

z powyższym wybrana została oferta PGK Sp. z o.o. Cena jednostkowa brutto za tonę odpadów 

zmieszanych tj. 1.049.076.00 zł i średnia cena za odpady selektywnie zebrane – 755,00 zł, cena 

zryczałtowana brutto miesięczna za prowadzenie Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów - 

16.838,93 zł. Następnie zaproponował, aby Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej  

p. Halina Brulińska dokonała wprowadzenia do powyższych projektów uchwał jednocześnie, 

ponieważ są powiązane.  

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska poinformowała, że zostały 

przygotowane cztery projekty uchwał w przedmiotowej sprawie. Pierwszy z nich to projekt 

uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy, kolejny projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości stawki opłaty oraz stawki za 

pojemnik lub worek. Trzeci projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Następnie 

omówiła projekt uchwały dotyczący regulaminu. Poinformowała, że zmieniony został zapis 
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w § 3 ust 7, który otrzymuje brzmienie: „W ramach zryczałtowanej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi będą odbierane wyłącznie odpady budowlane i rozbiórkowe  

z gospodarstw domowych, w ilości do 1 m3, nie więcej niż 7 m3 łącznie w roku na gospodarstwo 

domowe.” Wyjaśniła, że firmy budowlane, których właściciele są jednoczenie mieszkańcami 

miasta przywożą z dużą częstotliwością te odpady do PSZOK podając adres domowy, co 

przekłada się na zwiększenie odbieranych odpadów budowlanych. Ograniczenie do 7 m³ 

zmniejszy ilość odpadów budowlanych, które trafiają do punktu. Zmieniony został również  

§ 3 ust 10, który otrzymuje brzmienie: „Na terenie nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi oraz na terenach ogrodów działkowych dopuszcza się 

możliwość kompostowania bioodpadów stanowiących odpady komunalne, w tym odpadów 

zielonych w kompostownikach przydomowych, jeżeli nie powoduje to uciążliwości dla 

otoczenia.” Powyższy zapis umożliwi wystawianie i odbiór odpadów zielonych u źródła. Taka 

możliwość zdaniem Naczelnik przyczyni się do zwiększenia ilości kompostowników w 

zabudowie jednorodzinnej. W § 9 po ust. 2 dodaje się ust. 3 w brzmieniu: „Odpady komunalne 

z nieruchomości niezamieszkałych oraz nieruchomości na których w części zamieszkują 

mieszkańcy, a w części nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne: 1) odpady 

zmieszane, papier, metale, tworzywa sztuczne i opakowania wielomateriałowe oraz bioodpady 

usuwane są w miarę potrzeb, jednak nie rzadziej niż raz na 2 tygodnie (niezależnie od 

częstotliwości opróżniania pojemników zarządzający mają obowiązek nie dopuścić do 

przepełnienia pojemników i wysypywania odpadów na ziemię). 2) szkło usuwane w miarę 

potrzeb, jednak nie rzadziej niż raz w miesiącu (niezależnie od częstotliwości opróżniania 

pojemników zarządzający mają obowiązek nie dopuścić do przepełnienia pojemników  

i wysypywania odpadów na ziemię).” Powyższa zmiana porządkuje częstotliwość odbioru 

odpadów. W § 26a ust. 2 wskazano, że pojemniki do gromadzenia odpadów komunalnych nie 

mogą być uszkodzone, bądź pozbawione istotnych elementów wyposażenia, zaś w § 26a po 

ust. 4 dodany został ust. 5 nakładający obowiązek na właściciel i zarządców nieruchomości do 

wydzielenia miejsc gromadzenia odpadów komunalnych i zapewnienia możliwości 

prowadzenia selektywnej zbiórki. Poinformowała, że zmieniony został również załącznik do 

powyższej uchwały określający minimalne pojemności pojemników oraz średnie miesięczne 

ilości wytwarzanych odpadów komunalnych dla nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy. Następnie Naczelnik przedstawiła propozycje wysokości stawki opłaty oraz 

stawki za pojemnik lub worek. Zgodnie z § 1. 1. w przypadku nieruchomości na których 

zamieszkują mieszkańcy, jako metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi przyjmuje się: 1) od liczby mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość,  
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z zastrzeżeniem pkt 2; 2) od gospodarstwa domowego 4 osobowego i większego.  

W przypadku metody, od liczby mieszkańców zamieszkujących daną nieruchomość ustala się 

stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 39 zł od mieszkańca 

miesięcznie, przy selektywnej zbiórce odpadów. W przypadku nieselektywnej zbiórki odpadów 

- 78 zł. W przypadku metody od gospodarstwa domowego 4 osobowego i większego 

proponowana jest stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 135 

zł miesięcznie, przy selektywnej zbiórce odpadów. W przypadku nieselektywnej zbiórki 

odpadów - 270 zł miesięcznie. Zgodnie z § 2. 1. Dla nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne – w budynkach, w których znajdują się lokale 

mieszkalne, została ustalona stawka opłat za pojemnik o pojemności 120 litrów – w wysokości 

29 zł/szt., zaś za worek o pojemności 60 litrów w wysokości - 14,50 zł/szt. Naczelnik 

przestawiła kalkulacje po zwieszeniu ulgi do 5 zł za kompostownik. Poinformowała, że przy 

założeniu, że ilość kompostowników pozostanie na poziomie lat ubiegłych tj. 239 

kompostowników koszt zwiększenia obniżki wyniesie 14.340,00 zł. W przypadku gdyby 

wszyscy właściciele  nieruchomości jednorodzinnych założyli kompostowniki, czyli 1404 

koszt wyniósłby 84.240,00 zł. Ponadto wskazała, że odpady zielone mogą być wystawiane  

u źródła mimo posiadanego kompostownika. Następnie przedstawiła czwarty projekt uchwały 

dotyczący wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Mariusz Dąbrowski przedstawił stawki opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w ościennych gminach. Radny wskazał, że wzrost opłaty za odpady 

komunalne w Zambrowie jest rekordowy. Wskazał, że mając na uwadze szczególnie najniżej 

uposażonych mieszkańców miasta jest to znaczny wzrost. Powiedział, że należy zastanowić się 

nad rozwiązaniami mającymi na celu obniżenie stawek opłat.  

 

Radny p. Dariusz Śledziewski zwrócił się z pytaniem, czy w związku ze zmianą opłaty istnieje 

obowiązek złożenia nowej deklaracji przez mieszkańców. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska poinformowała, że 

mieszkańcy zabudowy jednorodzinnej będą poinformowani pisemnie, w wyniku którego 

zostanie naliczona nowa opłata. W zabudowie wielorodzinnej zarządcy będą składali nowe 

deklaracje ponieważ tam jest najwięcej przedsiębiorców prowadzących działalność 

gospodarczą. 
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Radna p. Dorota Gosk powiedziała, że w jej opinii regulamin jest wadliwy, ponieważ nie 

różnicuje przedsiębiorców wg kategorii prowadzonej działalności. Zdaniem Radnej należy 

zróżnicować katalog branż. Radna wskazała, że należy zmienić powyższy regulamin. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że został przedstawiony 

ranking miast z niższymi stawkami za odpady komunalne. Wskazał, że może przedstawić 

ranking, gdzie są wyższe stawki niż proponowane w Zambrowie. Burmistrz wskazał, że opłaty 

za odpady nie były podwyższane przez tyle lat. Stawki opłat ustalane są zgodnie  

z uwarunkowaniami danego miasta, czy gminy. System należy uszczelnić, zapewnił, że po 

trzech kwartałach funkcjonowania systemu zostanie zorganizowane spotkanie w tej sprawie.  

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Mariusz Dąbrowski poinformował, że analizował wiele uchwał  

z województwa podlaskiego i nie doszukał się miasta, bądź gminy z niższymi stawkami. 

 

Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że w ubiegłym roku został 

ogłoszony ranking w zakresie usług komunalnych, w którym spośród 268 miast, Zambrów był 

na 3 miejscu. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej p. Halina Brulińska poinformowała, że gmina 

Szumowo ma ustaloną stawkę opłaty za odpady w wysokości 43,00 zł za osobę, bez 

zróżnicowania na gospodarstwo domowe. Częstotliwość wywozu odpadów jest raz w miesiącu. 

W gminie Zambrów, została ustalona kwota za odpady w wysokości 31,00 zł od osoby. Przetarg 

na gospodarowanie i odbiór odpadów komunalnych ogłaszają corocznie, co wiąże się  

z coroczną podwyżką stawki. Wywóz odpadów jest również raz w miesiącu.  

 

Radny p. Piotr Kołomyjski zwrócił się z pytaniem do Prezesa PGK Sp. z o.o. p. Mieczysława 

Kaczyńskiego z czego wynikają takie podwyżki. 

 

Prezes PGK Sp. z o.o. p. Mieczysław Kaczyński zwrócił się z prośbą o wskazanie firmy  

w Polsce, która za taką kwotę odbiera i zagospodarowuje odpady komunalne. Poinformował, 

że spółka obsługuje gminę Szumowo. Powiedział, że gmina Szumowo dla swojej spółki w roku 

bieżącym zapłaciła 1.600,00 zł za tonę. Spółka zakończyła rok na minusie 600.000,00 zł. 

Następnie przedstawił stawki za odbiór i gospodarowanie odpadami komunalnymi w gminach 

z własnymi spółkami komunalnymi. Średni koszt w kraju za odbiór i zagospodarowanie 

odpadami komunalnymi wynosi 1.200,00 zł – 1.600,00 zł za tonę. W Zambrowie jest to kwota 
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998,00 zł za tonę. Spółka miejska do budżetu miasta Zambrów w przeciągu ostatnich 10 lat 

odprowadziła 17.000,000,00 zł. 

 

W tym temacie wynikła dyskusja. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja nie zaopiniowała 

powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Następnie 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego p. Henryka Rykaczewskiego o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Henryk Rykaczewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Kultury i Oświaty. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Kultury i Oświaty p. Leszka Chodkiewicza o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusza Śledziewskiego  

o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Śledziewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Michał 

Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz Janusz Matynka, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

PRZECIW (2) 

Dorota Gosk, Piotr Kołomyjski 

 

                                         (uchwałę nr 38/VI/2024 dołączono do protokołu) 

 

g) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości 

stawki opłaty oraz stawki za pojemnik lub worek; 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  
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Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja nie zaopiniowała 

powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Następnie 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego p. Henryka Rykaczewskiego o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Henryk Rykaczewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Kultury i Oświaty. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Kultury i Oświaty p. Leszka Chodkiewicza o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusza Śledziewskiego  

o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Śledziewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości 

stawki opłaty oraz stawki za pojemnik lub worek;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Leszek Chodkiewicz, Ryszard Kaźmierczak, Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, 

Tomasz Józef Kosek, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Dariusz 

Janusz Matynka, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Cezary Witkowski 
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PRZECIW (3) 

Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Piotr Kołomyjski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Kamil Kowalczyk, Wojciech Mianowski, Andrzej Jan Truchel 

 

(uchwałę nr 39/VI/2024 dołączono do protokołu) 

 

h) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja nie zaopiniowała 

powyższego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Następnie 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego p. Henryka Rykaczewskiego o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Henryk Rykaczewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Kultury i Oświaty. Następnie zwrócił się z prośbą do 
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Przewodniczącego Komisji Kultury i Oświaty p. Leszka Chodkiewicza o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusza Śledziewskiego  

o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Śledziewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi;.  

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, 

Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Agnieszka Ogórkowska, Jacek 

Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Cezary 

Witkowski 

PRZECIW (1) 

Piotr Kołomyjski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wojciech Mianowski, Andrzej Jan Truchel 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

(uchwałę nr 40/VI/2024 dołączono do protokołu) 

 

i) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Ryszard Kaźmierczak, Michał 

Klimowicz, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech Mianowski, Agnieszka 

Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan 

Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dorota Gosk, Piotr Kołomyjski 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

(uchwałę nr 41/VI/2024 dołączono do protokołu) 

 

j) obniżenia ceny skupu żyta będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok 2025; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że stawki podatku zostaną obniżone zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego. Następnie 

zwrócił się z prośbą do Przewodniczącego Komisji Ochrony Środowiska i Porządku 

Publicznego p. Henryka Rykaczewskiego o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  
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Przewodniczący Komisji p. Henryk Rykaczewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Kultury i Oświaty. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Kultury i Oświaty p. Leszka Chodkiewicza o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Leszek Chodkiewicz poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusza Śledziewskiego  

o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Śledziewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

obniżenia ceny skupu żyta będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok 2025;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

(uchwałę nr 42/VI/2024 dołączono do protokołu) 

 

k) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych; 
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Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Przypomniał, że 26 listopada br. Rada Miasta Zambrów podjęła uchwałę zmieniającą w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. Jednak Regionalna Izba 

Obrachunkowa zakwestionowała zapisy w projekcie uchwały, aby został ujednolicony zapis  

w tabeli dot. „zawieszenia osi jezdnych pneumatyczne lub uznane za równorzędne”. 

Poinformował, że przedłożony projekt uchwały został poprawiony zgodnie z uwagą organu 

nadzorczego.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, 

Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, 

Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej 

Jan Truchel, Cezary Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Kołomyjski 

BRAK GŁOSU (2) 

Michał Klimowicz, Dariusz Janusz Matynka 

 

(uchwałę nr 43/VI/2024 dołączono do protokołu) 

 

l) zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Zastępca Burmistrza Miasta Zambrów p. Adam Libuda. 
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Wskazał, że została wybudowana droga, obecnie należy ją zaliczyć do kategorii dróg 

gminnych. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju Gospodarczego. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego p. Andrzeja Truchla o opinię w sprawie 

powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Andrzej Truchel poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, Piotr Kołomyjski, 

Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, 

Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, 

Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej 

Jan Truchel, Cezary Witkowski 

BRAK GŁOSU (3) 

Leszek Chodkiewicz, Michał Klimowicz, Dariusz Janusz Matynka 

 

(uchwałę nr 44/VI/2024 dołączono do protokołu) 

 

m) Programu Wspierania Rodziny w Mieście Zambrów na lata 2025 - 2027; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor MOPS p. Anna Kosakowska. Poinformowała, że 

Program Wspierania Rodziny w Mieście Zambrów został przygotowany na lata 2025 – 2027  

w oparciu o art. 176 pkt 1 oraz art. 179 ust. 2 ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o wspieraniu 

rodziny i systemie pieczy zastępczej. Zgodnie z ww. ustawą gmina zobowiązana jest do 

tworzenia gminnego systemu profilaktyki i opieki nad dzieckiem i rodziną. Program określa 

działania ukierunkowane na wspieranie rodzin przeżywających trudności opiekuńczo - 

wychowawcze, jak i działania profilaktyczne i upowszechniające działania prorodzinne i jest 

kontynuacją Programu Wspierania Rodziny w Mieście Zambrów realizowanego w latach 2022 
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– 2024. Dyrektor poinformowała, że program był konsultowany z podmiotami 

odpowiedzialnymi za realizację tego programu.  

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusza Śledziewskiego  

o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Śledziewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Programu Wspierania Rodziny w Mieście Zambrów na lata 2025 - 2027;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Tomasz Józef Kosek, Kamil Kowalczyk, Katarzyna 

Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech Mianowski, Agnieszka 

Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz Śledziewski, Zbigniew Jan 

Średnicki, Andrzej Jan Truchel 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Korzeniowski, Dariusz Janusz Matynka, Cezary Witkowski 

 

(uchwałę nr 45/VI/2024 dołączono do protokołu) 

 

n) uchylenia uchwały w sprawie wysokości, zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie miasta Zambrów; 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

Poinformował, że w mieście funkcjonuje prywatny żłobek, w latach 2021 – 2022 Rada Miasta 

Zambrów dofinansowywała pobyt dzieci w tym żłobku. Obecnie został wprowadzony  rządowy 

program „Aktywny rodzic”, w ramach którego dofinansowywany jest pobyt dziecka  

w żłobku do lat 3 w wysokości 1.500,00 zł. W związku z powyższym został przygotowany 

projekt uchwały uchylający uchwałę w sprawie wysokości, zasad ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie miasta Zambrów. Wskazał, że 

w Miejskim Żłobku obecnie jest 11 miejsc wolnych. 
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Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej. Następnie zwrócił się z prośbą 

do Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej p. Dariusza Śledziewskiego  

o opinię w sprawie powyższego projektu uchwały.  

Przewodniczący Komisji p. Dariusz Śledziewski poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk poinformował, że projektem 

uchwały zajmowała się Komisja Budżetowa. Następnie zwrócił się z prośbą do 

Przewodniczącej Komisji Budżetowej p. Doroty Gosk o opinię w sprawie powyższego projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji p. Dorota Gosk poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały w sprawie wysokości, zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki na terenie miasta Zambrów;.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Zbigniew Jan Średnicki, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

(uchwałę nr 46/VI/2024 dołączono do protokołu) 

 

o) wyboru delegatów reprezentujących Miasto Zambrów w organach Stowarzyszenia pn. 

Łomżyńskie Forum Samorządowe. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta Zambrów p. Kazimierz Dąbrowski. 

poinformował, że parę lat temu powstało Stowarzyszenie pn. Łomżyńskie Forum 
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Samorządowe, do którego zapisało się 29 samorządów. Okazało się obecnie, że rozpoczęto 

procedurę zamknięcie stowarzyszenia.  

 

Głosowano w sprawie: 

wyboru delegatów reprezentujących Miasto Zambrów w organach Stowarzyszenia pn. 

Łomżyńskie Forum Samorządowe. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Leszek Chodkiewicz, Mariusz Ziemowit Dąbrowski, Dorota Gosk, Ryszard Kaźmierczak, 

Michał Klimowicz, Piotr Kołomyjski, Zbigniew Korzeniowski, Tomasz Józef Kosek, Kamil 

Kowalczyk, Katarzyna Kulesza, Zbigniew Kulesza, Barbara Danuta Laszuk, Wojciech 

Mianowski, Agnieszka Ogórkowska, Jacek Olszewski, Henryk Rykaczewski, Dariusz 

Śledziewski, Andrzej Jan Truchel, Cezary Witkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Jan Średnicki 

BRAK GŁOSU (1) 

Dariusz Janusz Matynka 

 

(uchwałę nr 47/VI/2024 dołączono do protokołu) 

 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2023/2024. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Burmistrz Miasta p. Kazimierz Dąbrowski poinformował, 

że do 30 października każdego roku istnieje obowiązek przekazania Wysokiej Radzie 

informacji o stanie realizacji zadań oświatowych. Poinformował, że powyższy obowiązek 

został spełniony. 

8. Informacja dotycząca analizy ewidencji ludności wg stanu na 31 grudnia 2023 r. oraz  

31 października 2024 r. 

 

Wiceprzewodniczący Rady p. Zbigniew Średnicki poinformował, że na jego prośbę została 

przygotowana powyższa informacja. Zgodnie z danym zawartymi w informacji ubywa 

mieszkańców w mieście Zambrów. Wskazał, że należy zrobić wszystko, aby liczba ludności 

nie zmniejszała się.  

 

9. Wolne wnioski oraz sprawy różne. 

 

Radny p. Michał Klimowicz zwrócił się z pytaniem, jak wygląda sytuacja z planowanym 

utworzeniem Zakładu Aktywności Zawodowej w Zambrowie 
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Burmistrz Miasta p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, trwają prace nad utworzeniem 

Zakładu Aktywizacji Zawodowej na terenach przemysłowych. Zostanie otwarta filia ZAZ  

w Łomży na ul. Białostockiej.  

 

Radna p. Dorota Gosk poinformowała, że rodzice dzieci uczęszczających do Żłobka Miejskiego 

są obecnie obciążani opłatami. Radna zapytała, czy Burmistrz posiada informację wyglądało 

rozliczenie tych środków. 

 

Burmistrz Miasta p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że są to środki gwarantowane przez 

rząd, środki wcześniej czy później trafią do Żłobka Miejskiego. Jeżeli jakiś rodzic został 

obciążony finansowo  na pewno uzyska wyrównanie. 

 

Radna p. Dorota Gosk poinformowała, że przedszkolacy z przedszkoli miejskich nadal nie 

mogą korzystać bezpłatnie z pływalni miejskiej. 

 

Burmistrz Miasta p. Kazimierz Dąbrowski odpowiedział, że bezpłatne wejścia przedszkolaków 

do Pływalni Miejskiej powinny być uzgodnione przez dyrektorów przedszkoli z Kierownikiem 

Pływalni Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk przedstawił harmonogram pracy 

Rady Miasta Zambrów w grudniu br. 

 

13. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Miasta Zambrów p. Kamil Kowalczyk podziękował wszystkim za przybycie i udział  

w obradach, następnie zamknął VI sesję Rady Miasta Zambrów. 

Na tym obrady VI sesji zostały zakończone. 

Przewodniczący  

Rady Miasta Zambrów 

Kamil Kowalczyk 

Przygotował(a): Karolina Kulesza 

 

Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 


